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2/24 ze dne 3. 12. 2024  

 
  

16:00 h 
 

 

 
  

Požární zbrojnice, Strašov 103  

 
  

dle prezenční listiny  

 
  

1. Uvítání starostou obce Strašov 
2. Zahájení jednání: ověření usnášeníschopnosti, volba zapisovatele, 

ověřovatele zápisu, volba komisí, schválení programu 
3. Představení nových členů 
4. Zpráva o činnosti MAS 6/2024–11/2024 a návrh na zrušení členství 
5. Volba orgánů MAS – Představenstvo, Výběrová komise 
6. Členské příspěvky na rok 2025 
7. Rozpočet na rok 2025 
8. Plán činností na období 12/2024 – 6/2025 
9. Různé – diskuze – závěr 

 

 

Místo konání: 

Čas zahájení: 

Číslo a datum jednání: 

Zúčastnění: 

Program: 



 

2 z 9 

Předseda MAS, Ing. Josef Štěpanovský (Město Lázně Bohdaneč) přivítal přítomné a poděkoval starostovi obce 
Strašov Petru Kopáčovi za poskytnutí prostor pro konání VH a přípravu občerstvení. Tímto mu též předal slovo. 
Pan starosta Petr Kopáč přivítal všechny přítomné členy a informoval o stavebních akcích ve Strašově – výstavba 
rodinných domů, zasíťování dalšího rozvojového území, rekonstrukce kulturního areálu z 50. let, výstavba objektu 
pro dětskou skupinu Včelička, výstavba senior centra, které chtějí uvést do provozu do roku 2030. Po skončení VH 
všechny pozval na prohlídku prostor nově vybudované dětské skupiny. 

Ověření usnášeníschopnosti 
VH je usnášeníschopná, je-li přítomna nadpoloviční většina členů. 
Musí být ověřena podmínka, že veřejný sektor, ani žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % 
hlasovacích práv. 
 

 

Volba zapisovatele 
Zapisovatelkou zápisu VH byla určena Ing. Zdeňka Plecháčková.  

Volba ověřovatele zápisu 
Ověřovatelem zápisu VH byl navržen a zvolen Pavel Kořínek (subjekt Jiří Václavík). 

Volba komisí 
J. Štěpanovský navrhl spojení návrhové, mandátové a volební komise. Jako členové návrhové, mandátové a volební 
komise byli navrženi a zvoleni: Mgr. Jiří Kváš (Římskokatolická farnost Lázně Bohdaneč) a Petr Kopáč (Obec Strašov). 
Mandátová komise ověřila, že je VH usnášeníschopná (je přítomno 24 členů, včetně 4 plných mocí z celkového 
počtu 35 členů) a naplnění podmínky, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % 
hlasovacích práv. 

 
  

Uvítání starostou obce Strašov 

 
  

Zahájení jednání 

Celkový počet hlasujících a poměry veřejného sektoru a jednotlivých zájm. skupin počet % 

celkový počet hlasujících členů MAS Bohdanečsko 24 68,57 

veřejný sektor 10 41,67 

zájmová skupina 1 – Místní samospráva 9 37,50 

zájmová skupina 2 – Vzdělávání, veřejné služby 2 8,33 

zájmová skupina 3 – Místní podnikání, cestovní ruch 4 16,67 

zájmová skupina 4 – Kultura, kulturní a historické dědictví, církve 3 12,50 

zájmová skupina 5 – Sport, volnočasové aktivity 2 8,33 

zájmová skupina 6 – Zemědělství a lesnictví 4 16,67 

zájmová skupina 7 – Ochrana životního prostředí 0 0,00 

1. 

2. 
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Schválení programu jednání 
Valná hromada schválila program jednání Valné hromady. 

3. Představení nových členů 
4. Zpráva o činnosti MAS 6/2024–11/2024 a návrh na zrušení členství 
5. Volba orgánů MAS – Představenstvo, Výběrová komise 
6. Členské příspěvky na rok 2025 
7. Rozpočet na rok 2025 
8. Plán činností na rok 2025 
9. Různé – diskuze – závěr 

USNESENÍ   
2.1. Valná hromada určuje zapisovatelkou zápisu Ing. Zdeňku Plecháčkovou. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
2.2. Valná hromada volí ověřovatelem zápisu Pavla Kořínka (Jiří Václavík). 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
2.3. Valná hromada volí návrhovou, mandátovou a volební komisi ve složení: Mgr. Jiří Kváš (Římskokatolická 
farnost Lázně Bohdaneč) a Petr Kopáč (Obec Strašov) 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
2.4. Valná hromada schvaluje program jednání Valné hromady. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

Z. Plecháčková představila nové členy MAS. 
K 3. 12. 2024 má MAS Bohdanečsko celkem 35 členů. K novým členským subjektům patří: 
Farma Synáček – zájmová skupina 6 – zemědělství a lesnictví – právnická osoba, se sídlem v Přelovicích, statutární 
zástupce je Petr Synek. Zabývá se chovem skotu národního plemene Česká červinka v ekologickém režimu. 
Přijat na zasedání Představenstva dne 9. 10. 2024. 
 
Hana Svatošová – zájmová skupina 4 – kultura, kulturní a historické dědictví, církve – FO nepodnikající, bydliště 
Neratov, členka Sdružení pro interpretaci místního dědictví ČR, z. s., zabývá se analýzou a objasňováním významu 
kulturního a přírodního bohatství  
Přijata na zasedání Představenstva 12. 11. 2024. 
Valná hromada vzala na vědomí přijetí nových členů. 
 
USNESENÍ   
3.1. Valná hromada bere na vědomí přijetí nových členů MAS Bohdanečsko. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Bylo zasláno v podkladech všem členům. 
P. Friedrichová informovala o jednání orgánů MAS. Veškerá jednání orgánů MAS probíhala v souladu se stanovami 
a zápisy jsou dostupné na webových stránkách MAS.  

 
  

Představení nových členů 

 
  

Zpráva o činnosti MAS 6/2024 – 11/2024  
a návrh na zrušení členství 

3. 

4. 
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Dále hovořila paní Bc. Michaela Rychtářová Kotyková o realizaci strategie MAS. 
P. Friedrichová informovala členy VH o realizaci projektu OPZ+ pro Bohdanečsko. 
Z. Plecháčková informovala o projektu Podpora mobility škol Pardubického kraje. Školy mohou podávat žádosti o 
příspěvek nově do vyčerpání alokace. Doba realizace je prodloužena až do 30.6.2025. 
P. Friedrichová informovala o programu NÚZL a změnách, které v projektu nastaly od 1. 9. 2024. 
Pan předseda J. Štěpanovský doplnil informaci o personálních změnách v OPZ+ pro MAS Bohdanečsko. Na pozici 
terénní pracovník skončila Soňa Cihlová. 
V diskusi paní starostka Matoušková podala návrh, aby kancelář MAS zpracovala informativní/propagační článek o 
významu místní akční skupiny a činnostech určeným občanům regionu do obecních zpravodajů. 
 
USNESENÍ   
4.1. Valná hromada bere na vědomí Zprávu o činnosti MAS 6/2024 – 11/2024, která je přílohou zápisu č. 1. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
P. Friedrichová informovala o nezaplacení členského příspěvku subjektu Statek u Synků, zastoupený Jiřím Polákem. 
Písemná výzva mu byla zaslána 31.5.2024 s termínem platby 15. 6. 2024. Pan Jiří Polák na zaslanou výzvu 
nereagoval. Na základě Stanov má VH právo rozhodnout o vyloučení člena spolku – o ukončení členství. V diskusi 
nikdo nevznesl žádnou připomínku. Valná hromada schválila ukončení členství subjektu Statek u Synků, zastoupený 
Jiřím Polákem, k 31. 12. 2024. 
 
USNESENÍ   
4.2. Valná hromada schvaluje ukončení členství subjektu Statek u Synků, zastoupený Jiřím Polákem, k 31. 12. 
2024. Důvodem je nezaplacení členského příspěvku do 15. 6. 2024. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Představenstvo  
V podkladech pro jednání Valné hromady byly zaslány nominace Představenstva na členy nového Představenstva. 
Další nominace kancelář MAS neobdržela. Předseda MAS vyzval členy k podání dalších návrhů na místě. Nebyly 
vzneseny žádné další návrhy. 
J. Štěpanovský přečetl jména kandidátů do Představenstva. 

kandidát zájmová 
skupina sektor mandát 

Město Lázně Bohdaneč 
Ing. Josef Štěpanovský  1 veřejný 9. 12. 2024 – 8. 12. 2026 

Obec Rohovládova Bělá 
Ing. Václav Fišer 1 veřejný 9. 12. 2024 – 8. 12. 2026 

Rybniční hospodářství, s.r.o. 
Adolf Vondrka 7 soukromý 9. 12. 2024 – 8. 12. 2026 

Agrodružstvo KLAS 
Ing. Ladislav Štěpánek  6 soukromý 9. 12. 2024 – 8. 12. 2026 

Bc. Hana Svatošová 
Fyzická osoba nepodnikající 4 soukromý 9. 12. 2024 – 8. 12. 2026 

 
Členové návrhové, mandátové a volební komise potvrdili, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin 
ve zvoleném Představenstvu nepředstavuje více než 49 %.  

 
  

Volba orgánů MAS 5. 
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Zastoupení jednotlivých sektorů a zájmových skupin je následující: veřejný sektor: 40 %; Místní samospráva (1): 40 
%, Vzdělávání, veřejné služby (2): 0 %; Místní podnikání, cestovní ruch (3): 0 %, Kultura, kulturní a historické dědictví, 
církve (4): 20 %, Sport, volnočasové aktivity (5): 0 %, Zemědělství a lesnictví (6): 20 %, Ochrana životního prostředí 
(7): 20 %. 
 
J. Štěpanovský navrhl volbu členů Představenstva aklamací. Valná hromada schválila volbu členů Představenstva 
aklamací. Valná hromada zvolila uvedené členy za Představenstvo s mandátem od 9. 12. 2024 do 8. 12. 2026. 
Předseda Představenstva bude zvolen z řad členů Představenstva na nejbližším jednání. 
 
USNESENÍ   
5.1. Valná hromada schvaluje volbu členů Představenstva aklamací. 
PRO: 24 PROTI:0 ZDRĚLI SE HLASOVÁNÍ:0 
5.2. Valná hromada volí Ing. Josefa Štěpanovského za Město Lázně Bohdaneč jako člena Představenstva 
s mandátem od 9. 12. 2024 do 8. 12. 2026. 
PRO: 24 PROTI:0 ZDRĚLI SE HLASOVÁNÍ:0 
5.3. Valná hromada volí Ing. Václava Fischera za Obec Rohovládova Bělá jako člena Představenstva s mandátem 
od 9. 12. 2024 do 8. 12. 2026. 
PRO: 24 PROTI:0 ZDRĚLI SE HLASOVÁNÍ:0 
5.4. Valná hromada volí Adolfa Vondrku za subjekt Rybniční hospodářství, s.r.o. jako člena Představenstva 
s mandátem od 9. 12. 2024 do 8. 12. 2026. 
PRO: 24 PROTI:0 ZDRĚLI SE HLASOVÁNÍ:0 
5.5. Valná hromada volí Ing. Ladislava Štěpánka za subjekt Agrodružstvo Klas jako člena Představenstva 
s mandátem od 9. 12. 2024 do 8. 12. 2026. 
PRO: 24 PROTI:0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ:0 
5.6. Valná hromada volí Bc. Hanu Svatošovou, fyzickou osobu nepodnikající, jako člena Představenstva 
s mandátem od 9. 12. 2024 do 8. 12. 2026. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ:0  

 

Výběrová komise 
V podkladech pro jednání Valné hromady byly zaslány nominace Představenstva na členy Výběrové komise. Další 
nominace kancelář MAS neobdržela. Předseda MAS vyzval členy k podání dalších návrhů na místě. Nebyly vzneseny 
žádné další návrhy.  
J. Štěpanovský přečetl jména kandidátů do Výběrové komise: 

kandidát zájmová 
skupina sektor mandát 

Obec Břehy 
Ing. Pavel Jirava, Ph.D. 1 veřejný 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Obec Živanice 
Petr Lejhanec 1 veřejný 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Obec Černá u Bohdanče 
Ing. Luděk Pilný 1 veřejný 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Kalyna – Komunitní uprchlické centrum, z. s. 
Mgr. Petra Srdínková 2 soukromý 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Fyzická osoba nepodnikající 
Anita Hegerová 5 soukromý 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Jiří Václavík  
Pavel Kořínek 3 soukromý 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Římskokatolická farnost Lázně Bohdaneč 
Mgr. Jiří Kváš 4 soukromý 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 
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kandidát zájmová 
skupina sektor mandát 

Fyzická osoba nepodnikající 
Mgr. Eva Nováková, DiS. 5 soukromý 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

Městsko-lázeňské informační centrum 
Bc. Matěj Kabeláč 3 soukromý 17. 12. 2024 – 16. 12. 2025 

 
Členové návrhové, mandátové a volební komise potvrdili, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin 
ve zvolené Výběrové komisi nepředstavuje více než 49 % hlasovacích práv.  
Zastoupení jednotlivých sektorů a zájmových skupin je následující: veřejný sektor: 33,3 %; Místní samospráva (1): 
33,3 %, Vzdělávání, veřejné služby (1): 11,1 %; Místní podnikání, cestovní ruch (3): 22,2 %, Kultura, kulturní a 
historické dědictví, církve (4): 11,1 %, Sport, volnočasové aktivity (5): 22,2 %, Zemědělství a lesnictví (6): 0 %, 
Ochrana životního prostředí (7): 0 %. 
 
Předseda Výběrové komise bude zvolen z řad členů Výběrové komise na nejbližším jednání. 
J. Štěpanovský navrhl volbu členů Výběrové komise aklamací. Valná hromada schválila volbu členů Výběrové komise 
aklamací. Valná hromada zvolila uvedené členy Výběrové komise s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
USNESENÍ   
5.7. Valná hromada schvaluje volbu členů Výběrové komise aklamací. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.8. Valná hromada volí Ing. Pavla Jiravu, Ph.D. za Obec Břehy jako člena Výběrové komise s mandátem od 17. 12. 
2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.9. Valná hromada volí p. Petra Lejhance za Obec Živanice jako člena Výběrové komise s mandátem od 17. 12. 
2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.10. Valná hromada volí Ing. Luďka Pilného za Obec Černá u Bohdanče jako člena Výběrové komise s mandátem 
od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.11. Valná hromada volí Mgr. Petru Srdínkovou za subjekt Kalyna – komunitní uprchlické centrum jako členku 
Výběrové komise s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.12. Valná hromada volí p. Pavla Kořínka za FO podnikající Jiřího Václavíka jako člena Výběrové komise 
s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2024. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.13. Valná hromada volí Anitu Hegerovou, fyzickou osobu nepodnikající, jako členku Výběrové komise 
s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.14. Valná hromada volí Mgr. Jiřího Kváše za Římskokatolickou farnost Lázně Bohdaneč jako člena Výběrové 
komise s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.15. Valná hromada volí Mgr. Evu Novákovou, DiS., fyzickou osobu nepodnikající, jako členku Výběrové komise 
s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
5.16. Valná hromada volí Bc. Matěje Kabeláče za subjekt Městko-lázeňské informační centrum jako člena 
Výběrové komise s mandátem od 17. 12. 2024 do 16. 12. 2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
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Návrh na výši členských příspěvků dle typu členského subjektu byl zaslán v podkladech na jednání VH. 
Členské příspěvky 2025 

typ členského subjektu výše členského příspěvku celkem 
Regionální svazek obcí Bohdanečsko (1+8 členů) 12 Kč/obyvatele 183 324 Kč 
školské právnické osoby (3 členové) 1 200 Kč 3 600 Kč 
nestátní neziskové organizace (7 členů) 1 200 Kč 8 400 Kč 
církevní PO (2 členové) 1 200 Kč 2 400 Kč 
PO a FO podnikající (11 členů) 3 960 Kč 43 560 Kč 
FO nepodnikající (1 člen) 480 Kč 480 Kč 
celkem  241 764 Kč 
 
 P. Friedrichová informovala VH o důvodech navýšení členských příspěvků. Ze zápisů předešlých VH vyplývá, 
že se o nutnosti navýšit členské příspěvky mluvilo již delší dobu. Důvody k navýšení:  

 Členské příspěvky se od roku 2017 nezvyšovaly.  
 Poslední 2 roky inflace, přesto zůstávaly členské příspěvky stejné.  
 Část členských příspěvků slouží k úhradě 5 % spolufinancování provozního projektu kanceláře MAS, zbytek 

nákladů je hrazen z dotačních prostředků Operačního programu technická pomoc. V novém dotačním 
období (od roku 2028) se bude spoluúčast MAS na hrazení provozních nákladů zvyšovat. Je nutné se na 
vyšší samofinancování připravit. 

 Při vyřizování žádostí o dotaci poskytují pracovníci MAS žadatelům nadstandartní servis, který je nad rá-
mec jejich náplně práce.  

 Obce platbou pravidelných členských příspěvků připravují půdu všem potenciálním žadatelům pro mož-
nost čerpání dotací v rámci MAS a tím se nepřímo podílejí na rozvoji celého území MAS (Rozvoj území MAS 
– hlavní náplň a cíl) 

V rámci diskuse vystoupili se svými příspěvky následující mluvčí: 
Pan Předseda MAS hovořil v zastoupení za E. Šmeralovou (RSOB). Svazek obcí Bohdanečsko na své VH navýšení 
členských příspěvků nepodpořil. Byl vznesen dotaz, zda kancelář MAS přistupuje jinak k členům a nečlenům MAS. 
Reagovala M. Rychtářová Kotyková, která vysvětlila podstatu fungování MAS. MAS musí přistupovat ke všem 
subjektům ve svém území stejně, nediskriminačně. Obec dává souhlas se zahrnutím svého území do regionu MAS, 
ale nemusí být členem MAS. Členové MAS mají právo být voleni do orgánů MAS a spolupracovat na tvorbě strategie 
a směřování celého spolku. Členové MAS se zasazují o rozvoj svého území. Mají přístup k informacím z první ruky, 
vědí o výzvách a možnostech čerpání dotací jako první. 
Dotaz vznesl Vít Hejna. Kolik celkem vyčerpali z dotačních programů nečlenové MAS. Reagovala Z. Plecháčková, že 
celková částka není k dispozici, ale jedná se o desetitisícové částky a jednotky případů. 
P. Friedrichová uvedla, že obce obecně mají za úkol rozvoj svého území a placení členských příspěvků je jeden 
z nástrojů, jak tento rozvoj skrze MAS realizovat. 
Dále hovořil starosta Obce Rohovládova Bělá V. Fišer, který zvýšení členských příspěvků podpořil. V diskusi dále 
vystoupila paní starostka Řečan n/L Matoušková a připomněla administrativní chybu MAS v nastavení alokací 
v IROP. M. Rychtářová Kotyková reagovala, že se chyba stala z důvodu dlouhodobého přetížení vedoucího 
pracovníka. Opět také vysvětlila, jaký je smysl fungování MAS a že na toto období již nejsou možné změny v území. 
Odkázala na Metodické pokyny Ministerstva pro místní rozvoj o standardizaci MAS. Možné změny ve vztahu MAS 
– RSOB bude možné řešit v dalším programovém období 2028+. 
Z. Plecháčková uvedla, že 20 % navýšení členských příspěvků bude pro hypotetickou obec s 500 obyvateli znamenat 
navýšení o 1000 Kč/rok. Jedná se tedy o marginální částku z hlediska obecních rozpočtů. 

 
  

Členské příspěvky na rok 2025  6. 
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Pan starosta Živanic P. Lejhanec se vrátil k jednání RSOB a vysvětlil svůj postoj, že bude hlasovat proti navýšení 
členských příspěvků v souladu se svým předchozím rozhodnutím, tudíž proti navýšení. Současná diskuse ho ale 
přesvědčila o potřebě navýšení. 
V diskusi dále vystoupil místopředseda MAS L. Štěpánek (ADG Klas), který uvedl, že na představenstvu se dohodlo 
kompromisní navýšení pro všechny členy o 20 % a že se nejedná o částku, která by byla pro některé členy zásadní. 
Pan předseda MAS J. Štěpanovský ukončil diskusi a dal hlasovat o návrhu. 
Valná hromada schválila členské příspěvky na rok 2025 se splatností do 31. 3. 2025 na základě vystavené faktury. 
 
USNESENÍ   
6.1. Valná hromada schvaluje členské příspěvky na rok 2025 splatné na základě vystavené faktury do 31. 3. 2025 
v následující výši: pro obce 12 Kč/obyvatele a rok, 1200 Kč/rok pro školské právnické osoby a pro spolky a církevní 
právnické osoby, 3 960 Kč/rok pro podnikatelské subjekty a 480 Kč/rok pro fyzické osoby nepodnikající. 
PRO: 17 PROTI: 5 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 2 

 

P. Friedrichová vysvětlila jednotlivé položky rozpočtu na rok 2025. K návrhu rozpočtu nevznesl nikdo připomínky. 
Následně bylo hlasování o návrhu rozpočtu.  
Rozpočet je přílohou zápisu č. 2. 
 
USNESENÍ   
7.1. Valná hromada schvaluje rozpočet na rok 2025. Schválený rozpočet je přílohou č. 2 zápisu. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Zaslán v podkladech všem členům MAS. 
 

1. Dokončení realizace projektu „Živé Bohdanečsko“ a podání vyúčtování na Pk 
2.  Příprava a podání projektu POV Pk 2025, následná realizace projektu 
3.  Vyhlášení a administrace 4. výzvy MAS Bohdanečsko – IROP – Cestovní ruch 
4.  Mid-term evaluace Programového rámce IROP 
5.  Vyhlášení a administrace 2. výzvy MAS Bohdanečsko – SP SZP 
6.  Příprava Projektu spolupráce Fiche 7 – Za jeden provaz SP SZP 
7.  Realizace projektu Podpora mobility škol Pk – MAS Bohdanečsko 
8.  Realizace projektu MAS v OPZ+ (komunitní šatník VOTOČ TO, podpora komunit – setkávání v komunitní 

útulně, jarní větrání šatníku, terénní činnost v sociální oblasti) 
9. Administrace projektu na provozní činnosti MAS v OPTP 
10. Poradenství NZÚL a návrh směrů rozvoje činností MAS v oblasti energetických úspor a komunitní energetiky 
11. Průběžná správa sociálních sítí a webových stránek MAS Bohdanečsko 
12. Průběžná organizace povinných orgánů MAS 
13. Průběžné vzdělávání zaměstnanců MAS 
14. Organizace seminářů a vzdělávacích akcí 
15. Regionální spolupráce (spolupráce v rámci regionálního značení Kraj Pernštejnů regionální produkt, TO 

Pardubicko, ITI Hradecko-Pardubické aglomerace, spolupodílení se na regionálních akcích) 
 

 
 

Rozpočet na rok 2025  
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VH schválila Plán činností MAS Bohdanečsko na období 12/2024 – 6/2025. 

USNESENÍ   
8.1. Valná hromada schvaluje Plán činností MAS Bohdanečsko na období 12/2024 – 6/2025. 
PRO: 24 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Pan předseda J. Štěpanovský zahájil poslední bod jednání a vyzval přítomné k příspěvkům do diskuze.  

Paní Ing. Friedrichová poděkoval přítomný za aktivní zapojení do diskuze během projednávání členských příspěvků. 
Připomněla, že je důležité spolu hovořit a vyjasňovat si své postoje. Proto by bylo dobré sejít se se členy MAS i mimo 
konání valné hromady.  

Pan starosta Strašova P. Kopáč navázal nabídkou, aby se příští jednání VH upořádala opět ve Strašově v kulturním 
areálu, kde po skončení oficiálního programu bude možné využít grilu a společně probrat důležité otázky i při 
neformálním setkání. 

Pan předseda J. Štěpanovský poděkoval všem za věcné jednání a příspěvky do diskuze. Na závěr poděkoval panu 
starostovi obce Strašov, p. Petru Kopáčovi za poskytnutí prostor pro jednání Valné hromady a zaměstnancům MAS 
za přípravu Valné hromady a za jejich pracovní nasazení v průběhu celého roku. Dále popřál všem přítomným 
pohodové prožití nadcházejícího adventního období a vánočních svátků a hodně zdraví a úspěchů v novém roce a 
ukončil oficiální program jednání Valné hromady. 

V rámci neoficiální části programu následovala prohlídka nově otevřené dětské skupiny Včelička a dalšího zázemí 
obce. 

Ve Strašově dne 3. 12. 2024 

Příloha č.1: Zpráva o činnosti MAS 6/2024 – 11/2024 

Příloha č. 2 Schválený rozpočet na rok 2025 

 

 
  

Různé – diskuze – závěr 

 
  

Ing. Zdeňka Plecháčková 

 
  

Ing. Josef Štěpanovský 
Město Lázně Bohdaneč 
 

 
  

Pavel Kořínek 
Jiří Václavík 

9. 

Zapsal/a: 

Předseda MAS: 

Ověřil/a: 


